
 

Dz-07.0021.2.2024 

 

UCHWAŁA NR II/19/2024 

RADY DZIELNICY VII ZWIERZYNIEC 

z dnia 9 stycznia 2024 r. 

 

w sprawie wniosku o podjęcie pilnych działań umożliwiających bezpieczne 

przekraczanie ul. Księcia Józefa z nowo wybudowanej ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż 

ul. Księcia Józefa na północną stronę ulicy w rejonie sięgacza na wysokości 

posesji nr 129. 

 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 2014 r. 

w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (Dz. Urz. Woj. 

Małopolskiego z 2021 r. poz. 6701), Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, co następuje: 

 

§ 1. Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie pilnych działań 

umożliwiających bezpieczne przekraczanie ul. Księcia Józefa z nowo wybudowanej ścieżki 

pieszo-rowerowej wzdłuż ul. Księcia Józefa na północną stronę ulicy w rejonie sięgacza na 

wysokości posesji nr 129. 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

 

Witold Górny 

 

Uzasadnienie: 

Wykonana w ostatnich miesiącach inwestycja budowy ścieżki pieszo-rowerowej po południowej 

stronie ul. Księcia Józefa na odcinku od ul. Wioślarskiej do ul. Jodłowej, poza niewątpliwą poprawą 

warunków bezpiecznego i komfortowego przemieszczanie się wzdłuż ulicy, w niedopuszczalny 

sposób wykluczyła komunikacyjnie mieszkańców rejonu sięgacza po północnej  stronie drogi na 

wysokości posesji nr 129. Brak chodnika, a nawet jakiegokolwiek pobocza (ograniczające je bariery 

ochronne) po północnej stronie tego odcinka ulicy powodują, że okoliczni mieszkańcy od lat 

przekraczali ją w tym miejscu korzystając z istniejącego przed wykonaniem ww. inwestycji przepustu 

nad płytkim wówczas rowem biegnącym południową stroną ulicy i tym sposobem, południową stroną 

ulicy dostawali się do centrum osiedla lub do okolicznych przystanków autobusowych. Dokonane w 

ramach inwestycji znaczące pogłębienie przedmiotowego rowu uniemożliwia im ten zabieg eliminując 

jakąkolwiek możliwość pieszej komunikacji z rejonem sięgacza (nie ma tam alternatywnej drogi). 

Argumenty powyższe przedłożone zostały przez mieszkańców oraz Radnych Dzielnicy VII 

Zwierzyniec niezwłocznie po pogłębieniu rowu zarówno przedstawicielom wykonawcy, jak i 

władzom miasta tak na piśmie, jak i ustnie (m.in. podczas spotkania w przedmiotowej sprawie z I 

Zastępcą Prezydenta Miasta Krakowa). Póki co jednak, deklarowane działania nie doczekały się 

realizacji, co w obliczu prawdopodobnego formalnego odbioru inwestycji budowy ścieżki, napawa 

znaczącym niepokojem, a nade wszystko drastycznie utrudnia codzienne życie okolicznych 

mieszkańców. 

Mając powyższe na uwadze, Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec wnioskuje jak na wstępie. 


